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内容概要

《剑桥"英语在用"丛书:剑桥高级英语词汇(新中文版)》是为高级学习者撰写的英语词汇学习用书，既
可作为自学和练习的参考书，也可作为课堂教材使用。
全书共包含100个单元词汇讲解与练习。

 剑桥“英语在用”（English in
Use）丛书是一套享誉全球的英语学习用书，自出版以来，全球销量已逾千万册。
丛书专为非英语国家的学习者编写，结构明晰、形式简约、重点突出、注重实用。
鉴于剑桥“英语在用”丛书在学习者中的良好口碑，外语教学与研究出版社新引进了这套丛书的词汇
、语法系列的修订新版，以及短语、习语等系列。
希望读者朋友们通过这套高品质的学习用书，真正提高自己的英语水平。
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章节摘录

　　1 Ab- in these words has the idea of something going or being taken away from something. A king or queen
may abdicate [give up the throne], a prisoner may abscond [run away from prison], and a criminal may abduct
someone [kidnap them, persuade them to go with them].　　2 A- here is something like the -ing form with verbs.
So if something is ablaze, it is blazing [burning vigorously]. If a boat is afloat it is floating on the water, if it is adrift it
is drifting out of control.　　3 Extra- means 'outside of'. Thus extraterrestrial means from beyond earth, e.g. from
another planet, 'an extraterrestrial being', extraneous details are details which are not relevant or outside of the
important ones, and extracurricular activities are activities outside of the school curriculum, e.g. optional sports
during lunchtime, after-school clubs. 　　⋯⋯
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